
Protokół 
z XI zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

odbytej w dniu 26 września 2007 r. w godz. od 9:00 do 11:15 
w sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie, przy ul. Dworcowej 3 

 
 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy               
p. Ludwik Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ                  
w sesji uczestniczy 15 radnych.   
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Wójt Gminy – proszę o wprowadzenie do porządku obrad sesji uchwały                   
w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie w uŜyczenie nieruchomości stanowiącej 
własność komunalną gminy Liniewo.  
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli uchwałę do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem porządku 
obrad sesji? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad, który brzmi 
następująco: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie porządku dziennego.  
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.  
5. Interpelacje i wnioski radnych.  
6. Sprawozdanie z realizacji gminnego planu gospodarki odpadami w Gminie    
Liniewo.  
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) ustanowienia sztandaru Gminy Liniewo, 
b) ustalenia nagród pienięŜnych dla jubilatów za długotrwałe poŜycie  
małŜeńskie                   
oraz dla osób, które ukończyły dziewięćdziesiąt lat Ŝycia, 
c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze  
gminy Liniewo, 



d) określenia wysokości stawek opłaty targowej na obszarze gminy  
Liniewo, 
e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego dla terenów połoŜonych na terenie działek 103/1, 103/2,  
90 i 94 w miejscowości Chrztowo w gminie Liniewo, 
f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego dla terenu działki oznaczonej nr geodezyjnym 9/15  
połoŜonej w miejscowości Liniewo  w gminie Liniewo, 
g) wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiących własność  
gminy Liniewo, 
h) zmian w budŜecie gminy, 
i) wyraŜenia zgody na oddanie w uŜyczenie nieruchomości stanowiącej 
 własność komunalną gminy Liniewo.  

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
9. Wolne głosy i wnioski.  
10. Zakończenie sesji. 
 
 
Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                          
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
Na sesje Rady Gminy przybył radny Ryszard Kruszyński. 
 
Ad.4 
Wójt Gminy Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań                
w okresie międzysesyjnym. 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad.5 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 Sławomir Zabrocki – serdeczne podziękowania za szybkie załatwienie prośby 
chodzi o dowóz dzieci z Rymanowca. 
- czy była by moŜliwość postawienia stojaka na rowery? 
 
Jerzy Czapiewski -  między Iłownica a Głodowem jest odcinek gdzie często 
przez ulice przechodzą zwierzęta, czy moŜna tam postawić znak uwaga 
zwierzęta? Dochodzi tam do wypadków a wtedy nie ma kto wypłacić 
odszkodowania.  



Ryszard Kruszyński – ulica Nasienna są dwie dziury, trzeba je zrobić. 
 
Alfons Troka – boisko w Płachtach – czy moŜna juŜ to zagospodarować? 
- czy jest moŜliwe zadaszenie dla dzieci w Lubieszynie? 
 
Ludwik Szparkowski – zadaszenie w Lubieszynie – dzieci czekają na autobus, 
nie maja się schować, skryć. 
- świetlica w Orlu – przykro, Ŝe ta sala nie działa, Ŝal patrzeć, Ŝe nic się tam 

nie robi. Trzeba zmniejszyć tam moc, przestawić licznik na 2 taryfę. Jest tam 
słaba moc, nagrzewnica nie pracuje moŜe sołectwo o to zadba. 

 
Ad.6 
Sprawozdanie z realizacji gminnego planu gospodarki odpadami w Gminie    
Liniewo.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie tej informacji. 
 
Krystian Breski omówił sprawozdanie z realizacji gminnego planu gospodarki 
odpadami w Gminie Liniewo.  
 
 
Ad.7 
 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
- ustanowienia sztandaru Gminy Liniewo 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski podziękował za pomysł 
utworzenia sztandaru, podziękował Wójtowi za inicjatywę a radnym za 
ufundowanie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                 
za podjęciem tej uchwały? 
 
 
 
- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy 

Liniewo 
 
  



Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie swojego stanowiska dotyczącej uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy 
Liniewo. 
 
Benedykt Knitter – Przewodniczący Komisji Komunalnej - komisja nie wniosła 
uwag do przedstawionej uchwały. 
 
Wiesław Szarmach - Przewodniczący Komisji Oświaty – komisja nie wniosła 
uwag do przedstawionej uchwały. 
 
Jerzy Bałachowski – Przewodniczący Komisji Rolnej - komisja nie wniosła 
uwag do przedstawionej uchwały. 
 
Sławomir Zabrocki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja nie 
wniosła uwag do przedstawionej uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem tej uchwały? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” podjęli 
 Uchwałę Nr XI/ 51 /2007 w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości na obszarze gminy Liniewo. 
(Uchwała stanowi załącznik). 
 
- określenia wysokości stawek opłaty targowej na obszarze gminy Liniewo 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                 
za podjęciem tej uchwały? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” podjęli 

Uchwałę Nr XI/ 52 /2007 w sprawie określenia wysokości stawek 
opłaty targowej na obszarze gminy Liniewo. 
(Uchwała stanowi załącznik). 
 
 
- zmian w budŜecie gminy 
  



 
Danuta Skuza - Skarbnik Gminy omówiła uchwałę w sprawie zmian                         
w budŜecie gminy 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                 
za podjęciem tej uchwały? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli  
 Uchwałę Nr XI/56/2007 w sprawie zmian w budŜecie gminy. 
(Uchwała stanowi załącznik). 
 


